
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 20. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 4
Forslag til lov om ændring af lov om afgift af elektricitet, lov om afgift af sten-
kul, brunkul og koks m.v., personskatteloven og forskellige andre love. (Tilba-
gerulning af forsyningssikkerhedsafgiften, nedsættelse af elvarmeafgiften, for-
højelse af elafgiften, tilpasning af afgiftsregler for VE-brændsler, forhøjelse af
bundskatten og det skrå skatteloft, nedsættelse af den grønne check samt af-
giftsforhøjelse på cigarillos m.v.).
Af skatteministeren (Benny Engelbrecht)

Spørgsmål 8
VE-affald bliver i lyset af den eksisterende ledige kapacitet på landets affalds-
forbrændingsanlæg og det foreslåede bortfald af energiafgifter mere attraktivt
for affaldsforbrændingsanlæggene og billigere at bortskaffe for affaldsprodu-
centerne. Udbuddet af råvarer til fremstilling af eksempelvis spånplader og
papir, der i overvejende grad er VE affald, må derimod forventes at falde. Vil
ministeren oplyse, hvor stor effekten heraf vil være på beskæftigelsen inden
for sortering og fremstilling af materialer baseret på fraktioner fra VE-affald?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mike Le-
garth (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mike.Legarth@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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